

李王珊師母

1947年6月24日 — 2023年10月9日



李王珊師母生平——生命的讚禮

李王珊師母安息禮拜程序

2023年10月14日上午十時

基督教天恩堂

3895 Albert Street, Burnaby, BC Canada



宣召

《約翰福音》11章25節

耶穌對她說：「復活在我，生命也在我，
信我的人，雖然死了，也必復活。」

唱詩：一生一世

祈禱

讀經

《傳道書》3章11節

神造萬物，各按其時成為美好，
又將永生安置在世人心裡，
然而神從始至終的作為，人不能參透。

述史：李世勳牧師

勸勉：江錦培牧師

唱詩：奇異恩典

致謝：李世勳牧師

祝福：伍德強牧師

瞻仰遺容

1947年6月24日生於香港，終於溫哥華 2023年10月9日零晨
2時15分，享壽76歲，基督教家庭薰陶下成長，畢業於香港真光小學，
聖保羅男女中學，中文大學。

1970年與李世勳結婚，1972年隨夫來加卡城、溫哥華開拓教會，
一生謙卑，默默勞苦協助聖工，愛神愛人，支持宣教事工。

六十多年來每主日都能作教會司琴（難破記錄）。十年前眼光獨到
地指着天恩堂基址說：「此教堂出賣，我們就買。」神果然為她成就心願，
結果成為泰國天恩兩大宣教中心的祝福。現在我們有基址能養育200
個難童（天恩的子孫），並建兩座迎賓樓。她以列治文天恩頤安院加大
200萬貸款去泰國購買天恩職業學校（實踐授人以魚，不如授人以漁），
並在南部寶文市興建基督教天恩學校，（將有800學生，中、英、泰三
語學校）。

王珊患胰臟癌而毫無痛楚辭世，實為神蹟和恩典，今息勞歸主，但
她的生命沒有終止，像傳道書3章11節「將永生安置在世人心裡（永
生即永遠）」。讓天恩孩子的生命延續她的生命，讓我們手拉手連成永
恆的生命線吧！握著她的手，承諾她的「天恩願」，乘風破浪，大展天
恩宣教鴻圖，直到主再來！

The Song of Life of Mrs. Sally Lee

Mrs. Sally Lee was born in Hong Kong on June 24, 1947 and passed away in Vancouver on October 9, 2023 at 2:15 a.m. She was 76. Sally was raised in a Christian home. She graduated from True Light Girls Elementary School, St. Paul's Co-educational College, and Hong Kong Chinese University. She married Stephen Lee in 1970. Together they emigrated to Canada in 1972 to begin church planting in Calgary and Vancouver. She was humble and hardworking, serving our Lord closely with Stephen. She loved God and people and was very committed to missions. For over 60 years, she was the church pianist every Sunday without interruption (a record that can't be broken). Ten years ago, she pointed to the present Grace Church building and said, "If this church is for sale, we will purchase it." God made it possible for her. Today, our Grace Church is a blessing to our two Grace Mission Centers in Thailand, supporting 200 refugee children (Grace's kids). Two guest houses were also built. She remortgaged Grace Senior Home in Richmond for two million to purchase the Grace Professional School in Thailand. She also built the Grace Christian School in Bowin, Southern Thailand, a trilingual school, Chinese, English, and Thai, that can hold 800 students. Sally was diagnosed with pancreatic cancer earlier this year. It was such a miracle that she suffered no pain by God's Grace. She was ushered into glory a few days ago. Yet her life has not ceased to live. As the Scripture says, "He has also set eternity in the human heart" (Ecclesiastes 3:11). She is living through the lives of the Grace children in Thailand. Let us hold hands together to form an eternal lifeline, holding hers to fulfill her "Dream of Grace", through stormy seas, taking it to the higher ground till our Lord's return.

**讓天恩孩子的生命
延續李王珊師母的生命！
已是長命百歲永生也！**

敬辭花圈 所有賻儀將寄往泰國天恩中心
養育 200 難童 可電子轉戶

email to: gracechristianchapelbby@gmail.com 或

寄往 Grace Christian Chapel

3895 Albert Street, Burnaby, B.C. V5C 2C8 Canada



杖期夫 李世勳

孝男 李思道 **媳** 陳碧茜

孝男 李思穎 **媳** 謝淑美

孫女 李嘉恩

孫男 李嘉暉

孫男 李嘉義

感謝各位親友、主內弟兄姊妹出席安息禮拜

解慰午膳設於

珠城大酒樓 1132 E Hastings St, Vancouver, BC V6A 1S2

主席：江錦培牧師 祝福：伍德強牧師

司琴：伍黃靄師母 領詩：梁國女姊妹

司事：陳超榮弟兄、陳麗芬姊妹

招待：黃志英姊妹、胡雅賚姊妹、張麗娟姊妹

攝影：影音使團 電腦：楊望候牧師